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PROTOKOL Nr XIII2015 

Z dwunastej uroczystej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 14 paidziernika 2015 r_ w godzinach 12,00 - 14,40 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 6700112015 w sprawie w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Gminy 
i Miasta Kozieglowy na 2015 rok, Nr 16/IlI/2014 z dnia 30 grudnia 2014 r. 

2. Uchwala Nr 68IXII/201S w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
( i Miasta Kozieglowy. 

3. Uchwala Nr 69001/2015 w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 63IXI/2015 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 24 wrzesnia 2015 r. w sprawie zaci<ySni«cia kredytu 
dlugoterminowego. 

4. Uchwala Nr 7000112015 w sprawie zaci<ySni«cia kredytu dlugoterrninowego. 

5. Uchwala Nr 711XIII2015 w sprawie wyboru lawnik6w s(!dowych na kadencj« 2016-
2019. 

6. Uchwala Nr 7200112015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwil\Zanych z realizacj'l. zadaiJ. 
ustawowych PaiJ.stwowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Myszkowie. 

Uchwaly stanowi'l. zal'l.czniki 1 - 6 do protokolu. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'l.ca Rady Gminy Miasta Kozieglowy Pani 
Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 15 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Goscie z miasta Vatra Dornei w Rumunii 

- Burrnistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl«czka 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB* 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 



Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

2 

Radca Prawny Urz«du GiM Kozieglowy Pani Aneta Sosnowka 
Kierownicy referatow Urz«du GiM Kozieglowy, 

Przewodnicz!tcy Samorz!tdu Mieszkaiicow Kozieglow i Rosochacza oraz sohysi 

Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Powitanie zaproszonych gosci z Rumunii , wyst<tPienia okolicznosciowe , prezentacja 

Gminy i Miasta Kozieglowy . 
3. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji . 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budi.ecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 

6. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podj«cie uchwaly w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 63/XII2015 Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy z dnia 24 wrzeSnia 2015 r. w sprawie zaci<tgni«cia kredytu 
dlugoterminowego. 

8. Podj«cie uchwaly w sprawie zaci<tgni«cia kredytu dlugoterminowego. 
9. Wybor lawnikow s!tdowych na kadencj« 2016-2019: 

1) przedstawienie opinii Zespolu opiniuj!tcego kandydatow na lawnikow, 
2) powolanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia glosowania, 

3) przedstawienie sposobu glosowania przy wyborze lawnikow , 
4) glosowanie, 
5) ogloszenie wynikow wyborow, 

6) podj«cie uchwaly w sprawie wyboru lawnikow. 
10. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
11. Informacja Przewodnicz!tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zakonczenie obrad 12 Sesji. 

Porz!tdek obrad sesji stanowi zal!tcznik nr 7 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz!tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, serdecznie powitala przybylych na sesj« zaproszonych gosci z miasta Vatra Domei 
w Rumunii. 

Mer Pan Hie Bonches serdecznie podzi«kowal za zaproszenie. Poinformowal, i.e swoj!t 
funkcj« pelni od 3 lat. Po obj«ciu funkcji dowiedzial si« 0 partnerstwie gmin i cieszy si«, i.e 

partnerstwo to dalej trwa. Ze swej strony zrobi wszystko, by partnerstwo dalej dzialalo 
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i przyjam zostala zachowana. W dniu dzisiejszym delegacja Rumiilska odwiedzila kilka 
miejsc na terenie Gminy Kozieglowy, za co podzi~kowal Panu Burmistrzowi i wszystkim 
kt6rych poznali w czasie wyjazdu. 
Pan liie Bonches zaprezentowal gosci z Vatra Dornei ( lista gosci stanowi zal~cznik nr 6A do 
protokolu). 
Nast~pnie radni Rady Gminy i Miasta przedstawili si~ zaproszonym gosciom. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk powitala przybylych na sesJ~ radnych, 
Burmistrza, kierownikow referatow, Urz~du GiM, kierownikow jednostek organizacyjnych 
Gminy, soltysow oraz wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Zgodnie z list~ obecnosci w sesji uczestniczylo IS radnych . 
Listy obecnosci radnych i soltysow i stanowi~ zal~czniki nr 8,9 do protokolu. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila propozycj~ zmlan 
w porz~dku obrad dzisiejszej sesji. 
Zaproponowala rozszerzenie porz~dku obrad : 

1) 0 podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatkow zwi!\Zanych z realizacj~ zadail 
ustawowych Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. 

2) 0 przedstawienie informacji w sprawie oswiadczeil maj~tkowych za 2014 rok. 
Zaproponowala rozpatrzenie projektu uchwaly i informacji jako punkty 10, II porz~dku 

obrad i przesuni~cie pozostalych. 

Porz~dek obrad sesji przedstawiony przez Pani~ Przewodnicz~c~ Rady zostal przyj~ty 15 

glosami "za". 

Uchwalony porzadek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Powitanie zaproszonych gosci z Rumunii , wyst~ienia okolicznosciowe , prezentacja 

Gminy i Miasta Kozieglowy . 
3. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podj~cie uchwaly w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 63 /XI/20 IS Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy z dnia 24 wrzesnia 2015 r. w sprawie zaci~ni~cia kredytu 
dlugoterminowego. 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie zaci~ni~cia kredytu dlugoterminowego. 
9. Wyborlawnikow s~dowych na kadencj~ 2016-2019: 

1) przedstawienie opinii Zespolu opiniuj~cego kandydatow na lawnikow, 
2) powolanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia glosowania, 
3) przedstawienie sposobu glosowania przy wyborze lawnikow , 
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4) glosowanie, 
5) ogloszenie wynikow wyborow, 
6) podj~cie uchwaly w sprawie wyboru lawnikow. 

10. Podj~cie uchwaly w spraWle udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu. 

11. Przedstawienie informacji w sprawie oswiadczeiI majlltkowych (zgodnie z art. 24 h 
ustawy 0 samorzlldzie gminnyrn). 

12. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodniczllcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 

16. ZakoiIczenie obrad 12 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkrdlila, ze dzisiejsza sesja 
rna uroczysty charakter, rnamy przyjemnosc goscic przedstawicieli samorzlldu 
z zaprzyjainionego miasta Vatra Domei w Rumunii, a nast~pnie udzielila glosu Panu 
Burmistrzowi. 

Burmistrz Pan Jacek Sl~czka podzi~kowal gosciom za przyj~cie zaproszenia i obecnosc. Za 
chwil~ zostanie zaprezentowany film promujllcy nasZll Gmin~, ktory dla gosci b~dzie 

pamilltkll z pobytu w Gminie i Miescie Kozieglowy. 

Pan Burmistrz GiM poinformowal, ze dziesi~c lat temu podczas oficjalnej wizyty 
przedstawicieli okr~gu Suczawa w Kozieglowach podpisano porozumienie 0 wspolpracy 
pomi~dzy Gminll i Miastem Kozieglowy i Vatrll Dornei . Przez te lata mielismy przyjemnosc 

odwiedzania si~ i poznawania miejscowosci i regionow. Ma nadziej~, ze wizyty b~dll 

kontynuowane w ramach dobrej wspolpracy. Tegoroczna wizyta w ramach samorzlldowej 
wspolpracy i projektu Erasmus+ dotyczllcego zarzlldzania lokalnll oswiatll poswi~cona jest 
sprawom oswiaty i wsp6lnym planom w tym zakresie w ramach projekt6w unijnych. 

Gmina i Miasto Kozieglowy liczy IS,S tys. mieszkaiIcow, powierzchnia to ponad 160 km2, 

jest 27 miejscowosci i jest to Gmina wyjlltkowa majllca wyjlltkowe walory , a wartoscill 

nadrz~dnll s~ jej mieszkaiIcy tworzllCY t~ wspolnot~. Naszll Gmin~ wyromia 
przedsi~biorczosc mieszkaiIcow, zarejestrowanych jest ponad 1100 podmiotow 
gospodarczych. Dzialajll tez bardzo duze podmioty gospodarcze 0 dokonaniach 
ponadlokalnych. Drugiej takiej przedsi~biorczej Gminy w Polsce nie rna. Gmina Kozieglowy 
jest najwi~kszym producentem choinek sztucznych i ozdob choinkowych . Gmina posiada 
najwi~ksze poklady wod mineralnych. Ponadto w Kozieglowach kontynuowane jest od 

wiekow slynllce r~kodzielo ludowe. 
Rozpocz~to drugi nab6r w zakresie projekt6w unijnych w zakresie Kapitalu Ludzkiego 
i wyrazil nadziej~, ze przedmiotem wymiany b~dllrowniez w obszary: edukacji, wychowania, 
spraw socjalnych i kulturalnych. 
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Wyrazil nadziej«, ze pobyt naszych gosci w Gminie i Miescie Kozieglowy b«dzie aktywny 
i przelozy si« na kolejne projekty w dziedzinie oswiaty i wychowania. Liczy r6wniez na 
przyjacielskll wsp6lprac« w wielu obszarach: oswiata, kultura, czy wy miana hand Iowa. Pan 
Burmistrz poinformowal, ze delegacja z Gminy i Miasta Kozieglowy byla w Vatra Domei , 
gdzie przyjmowana byla z wielkllZyczliwoscill. 
Jeszcze raz serdecznie podzi«kowal za przyj«cie zaproszenia i obecnosc. Zaprosil do 
obejrzenia filmu obrazujllcego dokonania Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Po projekcji filmu Przewodniczllca Rady podzi«kowala gosciom za przybycie na sesj« Rady 
i zyczyla udanego pobytu w Gminie i Miescie Kozieglowy. 
Zarzlldzila 20 minutowll przerw« i zaprosila gosci oraz radnych do pamilltkowego zdj«cia, 
kt6re wykonano na Rynku w Kozieglowach. 

Ad.pkt3 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowa!a, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie GiM, kazdy z radnych mial mozliwosc 
zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z dziesilltej sesji, kt6ra odbyla 
si« w dniu 24 wrzeSnia 2015 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zosta! 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

1. Grzegorz Pietrzyk 
2. Krzysztof Plucinski 
3. Marcin B«dkowski 

Ad. pk! 5 

Pan Krzysztof Plucinski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. (zalllcznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 67 1XI1I2015 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 
2015 rok zostala przyj«ta jednoglosnie. 

Ad. pk! 6 

Pan Marcin B«dkowski przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( za1llcznik nr II do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 681XI1/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj«ta zostala przyj«ta jednoglosnie. 



6 

Ad. pkt 7 

Pan Grzegorz Pietrzyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 
63IXI/20 15 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 24 wrzdnia 2015 r. w sprawie 
zaci~ni«cia kredytu dlugoterminowego (zal~cznik ill 12 do protoko/u). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 69IXIII2015 w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 63/XI /2015 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 24 wrzesnia 2015 r. w sprawie zaci~ni«cia kredytu 
dlugoterminowego zostala przyj«ta jednoglosnie. 

Ad.pkt8 

Pan Krzysztof Plucinski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zaci~ni«cia kredytu 
dlugoterminowego ( zal~cznik ill 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 70IXII12015 w sprawie zaci~ni«cia kredytu d/ugoterminowego zostala 
przyj«ta jednoglosnie. 

Ad. pk! 9 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze przyst«pujemy 
obecnie do wyboru lawnik6w s~dowych. 

Wraz z materia/ami sesyjnymi radni otrzymali informacj« 0 zgloszonych kandydatach na 
lawnik6w ( zal~cznik ill 14) ,regulamin glosowania (zal~cznik ill 15) oraz wzory kart do 
g/osowania ( zal~cznik ill 16) . 

Do Rady Gminy i Miasta wplyn«lo pismo Krajowej Rady S«dzi6w Spolecznych dotycz~ce 
naboru lawnik6w ( zal~cznik ill 17). Pismo to otrzymali wszyscy radni. Radni otrzymali 
r6wniez opini« Zespolu opiniuj~cego kandydat6w na lawnik6w( zal~cznik ill 18). 

Wybory b«d~przebiegaly wedlug nast«puj~cych punkt6w, podanych w porz~dku obrad 
sesji : 

1) przedstawienie opinii Zespolu opiniuj~cego kandydat6w na lawnik6w, 
2) powolanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia glosowania tajnego , 
3) przedstawienie sposobu glosowania przy wyborze lawnik6w , 
4) glosowanie, 
5) ogloszenie wynik6w wybor6w, 
6) podj«cie uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w. 

Nast«pnie poprosila Przewodnicz~cego Zespolu opiniuj~cego kandydat6w na lawnik6w Pana 
Marcina B«dkowskiego 0 przedstawienie opinii 0 zgloszonych kandydatach na lawnik6w. 
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ad. I) Przewodnicz~cy Zespolu Pan Marcin B~dkowski przedstawil opini~ Zespolu ds. 
zaopiniowania kandydat6w na lawnik6w 0 zgloszonych kandydatach na lawnik6w 
( opinia stanowi zal~cznik nr 18 do protokolu); 

ad. 2) Rada GiM jednoglosnie powolala Komisj~ Skrutacyjn~ do przeprowadzenia 
glosowania tajnego , w skladzie: 

1. Pani Monika Skrobarczyk 

2. Pani Jadwiga Balinska 

3. Pan Andrzej Sz6stak 

Po powolaniu Komisji Skrutacyjnej Przewodnicz~ca Rady zarz~dzila 5 minutow~przerw~, 
by w tym czasie Komisja Skrutacyjna ukonstytuowala si~ i przygotowala karty do 
glosowania. 

Na Przewodnicz~cego Komisja Skrutacyjna wybrala Pana Andrzeja Sz6staka. 

ad. 3) Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze glosowanie 
odb~dzie si~ zgodnie z Regulaminem glosowania w wyborach lawnik6w uchwalonym na 
poprzedniej sesji Rady Gminy i Miasta . Poprosila Komisj~ Skrutacyjn~ 0 przedstawienie 
sposobu glosowania. 

Pani Jadwiga Balinska przedstawila spos6b glosowania w wyborach na lawnik6w. 

ad. 4) Komisja Skrutacyjna przeprowadzila glosowanie tajne, zgodnie z Regulaminem 
glosowania. 

Po przeprowadzonym glosowaniu tajnym Przewodnicz~ca Rady zarz~dzila 10 minutow~ 
przerw~ , by w tym czasie Komisja Rewizyjna ustalila wyniki glosowania tajnego. 

ad. 5) Komisja Skrutacyjna oglosila wyniki wybor6w: 

- Pani Jadwiga Balinska odczytala protok61 z ustalenia wynik6w glosowania w wyborach 
lawnik6w do S~du Rejonowego w Myszkowie - do S~du Rejonowego w Myszkowie zostala 
wybrana Pani Iwona Okularczyk 

- Pan Andrzej Sz6stak odczytal protok61 z ustalenia wynik6w glosowania w wyborach 
lawnik6w do S~du Okr~gowego w Cz~stochowie - do S~du Okr~gowego w Cz~stochowie 
zostala wybrana Pani Agnieszka Niedzwiecka 

- Pani Monika Skrobarczyk odczytala protok61 z ustalenia wynik6w glosowania w wyborach 
lawnik6w do S~du Rejonowego w Myszkowie - S~du Pracy - do S~du Rejonowego S~du 
Pracy w Myszkowie zostaly wybrane: 

1. Pani Beata Bednarczyk 

2. Pani Marianna Kaim 

3. Pani GraZyna Polak. 

Protokoly Komisji Skrutacyjnej stanowi~zal~czniki nr 19,20 i 21 do protokolu , karty do 
glosowania stanowi~ zal~czniki nr 22,23 i 24 do protokolu. 
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ad. 6) Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w 
( zalltcznik nr 25 do protokolu). Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 711XI1I2015 w sprawie wyboru lawnik6w na kadencj« 2016 -2019 zostala 

przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Grzegorz Pietrzyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwiljZanych 
z realizacjlt zadail ustawowych Panstwowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 
w Myszkowie ( zalltcznik nr 26 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 721XI1I2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwiljZanych z realizacjlt zadan ustawowych 
Pailstwowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Myszkowie zostala przyj«ta 
jednoglosnie. 

Ad. pkt 11 

Przewodnicz!lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk , zgodnie z art. 24 h ust. 12 Ustawy 
o samorzltdzie gminnym ,przedstawila informacje dotyczltce oswiadczen maj!ltkowych: 

1) informacja Wojewody SI!\Skiego dotycz!lca oswiadczen majlttkowych zlozonych 
przez Przewodniczltca Rady i Burmistrza za 2014 rok ( za1!lcznik nr 27 do protokolu); 

2) informacja Przewodnicz!lcej Rady dotyczltca oswiadczen majlttkowych zlozonych 
przez radnych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy za 2014 rok oraz na dzien 
rozpocz«cia kadencji (zalltcznik nr 28 do protokolu). 

Burmistrz Pan Jacek Sl«czka przedstawil informacj« dotycz!lclt oswiadczen majlttkowych 
zlozonych przez Zast«pc« Burmistrza, Sekretarza GiM, Skarbnika GiM , kierownik6w 
gminnych jednostek organizacyjnych oraz os6b wydajltcych decyzje administracyjne 
w imieniu Burmistrza ( zalltcznik nr 29 do protokolu). 

Ad. pkt 12 

Burmistrz Pan Jacek Sl«czka przedstawil informacj« 0 dzialalnosci w okresie 
mi«dzysesyjnym: 
- poinformowal, ze W Programie Regionalnym Wojew6dztwa Sl!lskiego na lata 2014-2020 na 
realizacj", projekt6w w trybie ZIT/RIT l1a kt6re mozemy liczyc w Subregionie P61nocnym 
dokonano podzialu na wiele zadan . Trwajlt przygotowania do aplikowania 0 srodki. Do dnia 
30.09.br. by! termin skladania przez mieszkailc6w Gminy i Miasta Kozieglowy wniosk6w na 
wymian« piec6w centralnego ogrzewania na niskoemisyjne oraz budow", solar6w . W ramach 
srodk6w zewn«trznych mozna wybudowa6 ponad 530 instalacji solarnych ( wartose zadania 
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6,5 min zl, w tym 5,2 min zl ze srodk6w zewn((trznych). W ramach projekt6w b((dzie 
mozliwosc wymiany oswietlenia ulicznego na ledowe: 
- odbylo si~ spotkanie PPJ, przygotowywana jest strategia . Wyrazil nadziej«, ze nasze 

projekty b((dll sukcesywnie realizowane. Na dotinansowanie mogll r6wniez liczyc 
przedsi((biorcy; 
- od Starosty Powiatowego w Myszkowie wplynt<lo pismo w sprawie dofinansowania zadan 
powiatll w zakresie budowy dr6g na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. Sprawa wymaga 

jednak przedyskutowania , poniewaz wczeSniej powiat nie wyst«powal do zadnej z gmin 
o dofinansowanie inwestycji reaJizowanych ze srodk6w na usuwanie skulk6w powodzi; 

- konczll sit< inwestycje zaplanowane do wykonania w rokll bie:i::tcym. Zakonczono prace 
zwillzane z oddzieleniem cz«sci przedszkolnej w Palacll Biskllp6w, aplikujemy 0 srodki na 
doposazenie obiektu; 

- w niedlugim czasie b((dzie ostateczny protok61 odbioru oczyszczalni sciek6w 
w Kozieglowach i nastllPi kolejny etap zwillzany z blldoWll sieci kanalizacyjnej, by obiekt 
m6g1 przyjmowac scieki: 
- w zwi<\Zku z informacjll 0 planowanym remoncie drogi 789 - od Gniazdowa do Lgoly 

Nadwarcia bt<dll konsultacje nad tym, by przebudowa ta spelnila oczekiwania , a szczeg61nie 
w kwestii budowy sciezki pieszo-rowerowej do konca Lgoty G6rnej; 
- w dniu 5.1O.br. zakonczylo si(( wnioskowanie dotyczllce Stlldium uwarunkowan 
i zagospodarowania terenu. Projektant otrzymal wytyczne w tej kwestii, lrwa weryfikacja 
wniosk6w. Studium pozwoli na otwarty rozw6j Gminy i Miasta Kozieglowy; 
- otwaJio obiekt sportowy w Gniazdowie , odbylo si« spotkanie z killbanli sportowymi . Do 

konca biezllcego roku majll bye przyj((le uzgodnienia dotyczllce dzialalnosci w roku 
przyszlYIl1 i zarzlldzaJlia obiektem : przez jednostkt< gminy lub referat Urz((du GiM; 
- zakonezono przebudowy dr6g gminnych , na ukonezeniu jest odwodnienie ul. Sioneeznej 
w Siedlcu Duzym. 

Ad. okt 13 

Przewodniezllca Rady Pani Joanna Kolodziejezyk przedstawila informacjt< 
o dzialaniaeh podejll1owaJ1yeh w okresie ll1i((dzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady 
GiM w dniu 24 wrzeSnia br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzlldku obrad biezlleej sesji, 
zwolanie wsp6lnego posiedzenia komisji Rady na dzieill3 pazdziernika br., 
praea nad materialruni sesyjnymi, 

Do wiadomosei Rady Gminy i Miasta wplyn((ly pisma: 
- pismo Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol 0 udzielenie pomoey finansowej w budowie 
wodoei~6w wiejskich w Gminie Koniecpol, 
- pismo Prezesa Fabryki Aktywnosci Mlodych w Gorzowie Wielkopolskim zawierajllce 

propozycjt< zapisania w gminnym budzecie srodk6w na promocjt< i wspieranie lokalnego 
wolontariatu, 
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- pismo Cz.,:stochowskiej Spoldzielni Mleczarskiej w upadlosci likwidacyjnej zawieraj~ce 

propozycj,< rozwazenia zakupu przez Gmin.,: nakladow budowlanych na lokal handlowy 

w Kozieglowach ul. Swi.,:tokrzyska 14 stanowi~cych wlasnose Spoldzielni. 

- pismo Zarz~du Powiatu w Myszkowie 0 wst.,:pnym zaakceptowaniu wnioskow do realizacji 

w 2016 roku na terenie Gminy Kozieglowy przy wspolfinansowaniu przez Gmin.,: i Miasto 

Kozieglowy. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk proponowala, by 0 spotkaniu ze Starost~ , 

na ktorym omawiane b,<d~ sprawy zwi'lZane z dofinansowaniem zadait powiatu powiadomie 

cal~ Rad.,: Gminy i Miasta . Podkrdlila, ze nie mozemy przystae na to, by dofinansowywae 

zadania na ktore powiat otrzymuje srodki na usuwanie skutkow kl.,:sk zywiolowych. 

Burmistrz Pan Jacek SI.,:czka poinformowal, ze powiat otrzymuje 80% srodkow 

popowodziowych i oczekuje, ze Gmina Kozieglowy b«dzie partycypowala w tych 20% , ktore 

powiat powinien wylozy6. Nigdy wczesniej gminy nie dokladaly do "powodziowek" i tak 

powinno bye w dalszym ci~u. Stanowisko takie zostanie przedstawione na spotkaniu ze 

Starost~. 

Ad. pkt 14 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 15 

Wolne wnioski. 

Soltys wsi Oczko Pan Alfred Szczepanek zapytal czy wnioski 0 solary skladane kilka lat temu 

b.,:d~ obecnie uwzgl«dnione. 

Przewodnicz~ca Rady wyjasnila, ze poprzednie wnioski nie b«d~ brane pod uwag.,:, poniewaz 
byly z innego dzialania. 

Burmistrz Pan Jacek Sl«czka wyjasnil, ze ogloszono nabor wnioskow do udzialu w projekcie 

"Montaz instalacji sluz~cych do produkcji energii pochodz~cej ze ±rodel odnawialnych na 

budynkach mieszkalnych oraz uZytecznosci publicznej na terenie Gminy i Miasta 

Kozieglowy" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Sl~kiego na 

lata 2014-2020. Wnioski b«d~ realizowane z 85% dofinansowaniem ( program pilotazowy 

z Programu Obszarow Wiejskich finansowany byl w 75 %) . Nabor byl przeprowadzony 

w terminie od 01 lipca do 30 wrzdnia br. Wplyn«lo ponad 700 wnioskow , a wnioski kt6re 

zlozono po terminie s~ na liscie rezerwowej. Lista wnioskow zgloszonych w ustalonym 
terminie jest obowi'lZuj~ca przy rozpatrywaniu. Te wnioski to wst«pna deklaracja , a 0 tym 

czy b.,:d~ mogly bye zrealizowane zadecyduje projektant bud owl any . Chcialby , aby 

wykorzystae na to zadanie peln~ pul.,: srodkow w wys. Ponad 6 mIn zl. 

Pan Burmistrz poinformowal, ze ustawa 0 odnawialnych zrodlach energii jest nieprecyzyjna. 

Osoby, ktore posiadaj~ instalacje fotowoltaiczne nie mog~ sprzedawa6 energii po 0,63 zl za 

1 kW. Jezeli instalacja wykonywana jest ze srodkow unijnych cena za 1 kW energii wynosi 
0,18 zl. 

Soltys wsi Lgota Goma Pani Elzbieta Jegier podzi.,:kowala radnym za oddane na ni~ glosy 

jako kandydata do S~du Rejonowego w Myszkowie. 
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Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porz~dku obrad, Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn«la obrady dwunastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegiowy, 
dzi«kuj~c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dwunastej Sesji zakonczono. 

Protok61 sPI~rz~dzila: 
urszula~~ PRZE. WO .. C')~!\I C?ACA RADY 

Gmin/ ' . ,0, . ta . zieglowy 

'l 
Joann '\ 10 iJejczyk 


